
Adviesverlening door adviesraden

Dit document dient voor de afgesproken datum bezorgd te worden aan het secretariaat.
adviezen@kasterlee.be

Advies van:
o cultuurraad
o gecoro
o jeugdraad
o landbouwraad
o lokale economie- en toerismeraad
o milieuraad

o mobiliteitsraad
o seniorenraad
o solidariteitsraad
o sportraad
o welzijnsraad

Adviesvraag van het gemeentebestuur over ‘(thema)’
op .. /.. / ….   via

o mail
o mondelinge vraag
o andere: …

spontaan advies op 16 / 09 / 2022 over ‘Keuzebeperking'

behandeld door

o de adviesraad op  16 / 09 / 2022
o het dagelijks bestuur op .. / .. / …. (bij hoogdringendheid)

Aantal aanwezige leden:10

Beschrijving van de wijze waarop het advies tot stand kwam:
Besproken tijdens vergadering

Standpunt van de adviesraad:
x unaniem advies
o advies bij meerderheid (…/…)
o geen advies

Advies:

1) Leg geen keuzebeperking op voor fuiven/vaten in Kasterlee.
Argumenten:
De jeugd in Kasterlee zet, net zoals alle jeugd, al eens graag een stapje in de wereld. Fuiven
is één van de uitlaatkleppen van de jeugd. Ook vaten behoren tot deze fuiven die naast
ontspanning ook nog eens de Kastelse jeugd verbind.
Wat ook bij fuiven hoort, is het consumeren van alcoholische dranken. Op een fuif wordt
daarom ook steevast gecontroleerd op de leeftijd van de aanwezigen. Een onbezonnen jeugd
maakt ook fouten, fouten waaruit ze kunnen leren. Zo gebeurt het wel eens dat sommigen
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overmatig alcohol consumeren. Gelukkig is er steeds de organisatie en de Kastelse
samenhorigheid die er voor zorgt dat iedereen veilig thuis geraakt.
Er gaan echter stemmen rond dat de keuzevrijheid voor het aanbieden van dranken zal
worden beperkt.

1) Leg geen keuzebeperking op voor fuiven/vaten in Kasterlee.
Als jeugdraad moedigen we niet het alcoholgebruik maar wel de keuzevrijheid aan. De jeugd
moet fouten mogen maken. Daar hoort ook bij dat ze af en toe een glaasje te veel op hebben.
We staan als jeugdraad dus niet achter een keuzebeperking die eventueel sterke drank, zware
bieren en/of wijn zouden verbieden op vaten/fuiven.
Een fuif in Kasterlee is een goede plaats om eens tegen de muur te lopen qua alcoholgebruik.
Het verbieden van bepaalde dranksoorten is hierdoor geen goed beleid. Het is ook een gek
beleid, daar de Belgische wetgeving duidelijke minimumleeftijden op verschillende soorten
alcohol zet.

We maken ons ook zorgen dat, wanneer deze keuze gemaakt zou worden, er geen rem op
staat. Waar stopt het? Het begint bij geen "Kasteelbier Rouge", vervolgens wijn en daarna?
Het is volgens ons niet de taak van een gemeentebestuur om beperkingen te leggen op de
keuze van een aanbieding tijdens een feest/fuif/vat.
Moesten er beperkingen komen op bijvoorbeeld een vat, zouden er ook beperkingen moeten
komen op andere feesten binnen Kasterlee, dit is niet houdbaar.

Volgens de jeugdraad is het daarom beter om meer in te zetten op bewustwording omtrent
alcoholgebruik in plaats van dit te verbieden. Het is namelijk belangrijk dat iedereen, niet
enkel de jeugd, de gevolgen kent die alcoholgebruik met zich mee kan dragen. Verbieden is
geen oplossing en zal problemen rond alcoholmisbruik niet verhelpen. Een goede
bewustwording daarentegen kan iedereen helpen om beter om te gaan met alcohol.

Voor de jeugdraad is het niet duidelijk van waar dit mogelijke verbod komt, welke
redenering hier achter zit. Waarom wordt hier over nagedacht?  Wat zijn de argumenten om
een keuzebeperking in te voeren?
Afwijkende meningen of minderheidsstandpunten ( bij expliciete vraag van een lid):


